
OSNOVNA ŠKOLA  VLADIMIR BOSNAR 

             STUBIČKE TOPLICE 

Strmečka cesta 5 a 

STUBIČKE TOPLICE 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

sa  6. sjednice Školskog odbora održane dana 14. prosinca 2017. godine 

u prostorijama Osnovne škole Vladimir Bosnar Stubičke Toplice, Strmečka cesta 5 a. 

 

Sjednici su bili nazočni članovi Školskog odbora: Željka Kovačević Prosenik, Tomislav 

Mlinarić, Monika Grabušić i Mirjana Lolić, zamjenica predsjednice Školskog odbora. 

Izostanak sa sjednice opravdale: Ružica Kasun, Nikolina Petrinec i Stanislava Erdelja. 

Sjednici su nazočili  ravnateljica škole Brigitte Gmaz, računovođa škole Ljiljana Hižak, te 

načelnik Općine Stubičke Toplice, Josip Beljak. 

Zapisničarka: Mirjana Lolić. 

Početak: u 18,00 sati. 

Sjednicu je otvorila  zamjenica predsjednice Školskog odbora Mirjana Lolić, pozdravila 

nazočne, konstatirala da sjednici nazoče 4 člana Školskog odbora, da se mogu donositi 

pravovaljane odluke, te predložila: 

 

D n e v n i   r e d: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 5.  sjednice Školskog odbora, 
2. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti za sklapanje ugovora o radu do 60 

dana za učiteljicu prirode i biologije, 
3. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti za sklapanje ugovora o radu do 

punog radnog vremena za učitelje: tjelesne i zdravstvene kulture, kemije, hrvatskog 
jezika, fizike, povijesti i geografije, tehničke kulture i engleskog jezika, temeljem 
dobivene suglasnosti Ministarstva znanosti i obrazovanja, (članak 107. stavak 10. 
podstavak 3. Zakona o odgoju i obrazovanju u OŠ i SŠ, 

4. Informacija o provedenom Upravnom nadzoru Ureda državne uprave KZŽ, 
5. Donošenje Odluke o prihvaćanju financijskog plana OŠ Vladimir Bosnar Stubičke 

Toplice za 2018. godinu, sa projekcijom na 2019. i 2020. godinu, 
6. Donošenje Odluke o prijedlogu mreže osnovnih škola, 
7. Donošenje Odluke o zamolbi Twice Beaty škole za manekene za zakup školskog 

prostora, 
8. Pitanja i prijedlozi. 

 

 

Dnevni red jednoglasno je prihvaćen  četiri (4) glasa za. 

 

Ad 1. Usvajanje zapisnika sa 5. sjednice Školskog odbora. 

            Zapisnik sa 5. sjednice Školskog odbora  usvojen je  bez primjedbi sa  četiri (4) glasa 

za. 

Ad 2.  Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti za sklapanje ugovora o 

radu za učiteljicu prirode i biologije. 
  Ravnateljica je zamolila suglasnost Školskog odbora za sklapanje ugovora do 60 

dana, jer obavljanje poslova ne trpi odgodu, a u tom vremenu će se za navedene poslove 

raspisati natječaj u skladu sa Zakonom o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi. 

 Pitanja nije bilo. 



               Školski odbor jednoglasno  četiri (4) glasa za donosi: 

 

O  D L U K U: 

 Daje se suglasnost ravnateljici škole za sklapanje ugovora o radu do 60 dana sa 

učiteljicom Marijom Čuček, magistrom eksperimentalne biologije, iz Svete Nedelje Gajeva 

23, OIB: 23458156441. 

 

 Ad 3. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti za sklapanje ugovora o 
radu do punog radnog vremena za učitelje: tjelesne i zdravstvene kulture, kemije, 
hrvatskog jezika, fizike, povijesti i geografije, tehničke kulture i engleskog jezika, temeljem 
dobivene suglasnosti Ministarstva znanosti i obrazovanja, (članak 107. stavak 10. 
podstavak 3. Zakona o odgoju i obrazovanju u OŠ i SŠ). 
 

Ravnateljica je  informirala članove Školskog odbora da smo zaprimili suglasnost 

Ministarstva znanosti i obrazovanja za uvećanje količine sati nastave za: tjelesnu i zdravstveneu 

kulturu, kemiju, hrvatski jezik, fiziku, prirodu i biologiju, povijest i geografiju, tehničku kulturu 

i engleski jezik, do kojeg je došlo povećanjem broja razrednih odjela predmetne nastave u 

školskoj godini 2017./2018. 
Nije bilo pitanja. 

 

           Školski odbor je donio  jednoglasno  četiri (4) glasa za donosi: 

 

O  D L U K U:  

 

Daje se prethodna suglasnost za sklapanje ugovora o radu do punog radnog vremena za 

učiteljice: 

Martinu Debeljak 
Andrijanu Fekonja   
Nikolinu Fruk   
Zrinku Gregurić Ferenček  
Marijanu Pavlović   
Blanku Puček    
Maju Šamec.    

           Ad 4. Informacija o provedenom Upravnom nadzoru Ureda državne uprave KZŽ. 
 Članovi Školskog odbora dobili su u prilogu poziva presliku Zapisnika o Upravnom 

nadzoru od dana 30. studenoga 2017. godine sastavljenog od strane Službe za društvene 

djelatnosti Ureda državne uprave, a tajnica škole, Mirjana Lolić dala je još i kratko 

obrazloženje. 

Nije bilo pitanja. 
           Ad 5. Donošenje Odluke o prihvaćanju financijskog plana OŠ Vladimir Bosnar  
                      Stubičke Toplice za 2018. godinu, sa projekcijom na 2019. i 2020. godinu. 
 Materijale za ovu točku dnevnog reda članovi Školskog odbora dobili su uz poziv 
za sjednicu. 
Ljiljana Hižak, računovođa škole dala je još kratko obrazloženje: 
 Školski odbor je donio  jednoglasno - četiri (4) glasa za donosi: 

 

O D L U K U: 

 Prihvaća se Financijski plan Osnovne škole Vladimir Bosnar Stubičke Toplice za 2018. 

godinu s projekcijom na 2019. i 2020. godinu, Klasa:400-02/17-01/4, Urbroj: 2113/03-380-33-

17-1, od 13. listopada 2017. godine. 

 



        Ad 6. Donošenje Odluke o prijedlogu mreže osnovnih škola. 
 

  

Školski odbor jednoglasno - četiri (4) glasa donosi: 

O D L U K U 

Daje se pozitivno mišljenje na prijedlog mreže osnovnih škola o zajedničkom upisnom 

području Osnovne škole Oroslavje i Osnovne škole Vladimir Bosnar Stubičke Toplice, Klasa: 

602-01/17-01/27, Urbroj: 2113/03-380-33-17-1, od 12. prosinca 2017. godine, prema kojem 

zajedničko upisno područje Osnovne škole Oroslavje i Osnovne škole Vladimir Bosnar 

Stubičke Toplice čine: 

- dio ulice Ljube Babića Đalskog od kućnog broja 2 do kućnog broja 56 a, 

- Bregovita ulica, u cijelosti 

- Dio ulice Marije Jurić Zagorke od kućnog broja 29 do kućnog broja 41. 

          

 Ad 7. Donošenje Odluke o zamolbi Twice Beaty škole za manekene za zakup školskog  
              prostora. 
  

 Školski odbor jednoglasno - četiri (4) glasa donosi: 

O D L U K U: 

Odobrava se najam školske učionice plesnoj školi Twice Beauty j.d.o.o. iz Sesveta, 
Bedema Ljubavi 5 b, po cijeni od 40,00 kuna po satu. 

Temeljem ove odluke ravnateljica će s navedenom školom sklopiti ugovor o 
zakupu školskog prostora za školsku godinu 2017./2018. 
 
  Ad 8. Pitanja i prijedlozi. 
 Načelnik općine Stubičke Toplice, gos. Josip Beljak informirao je Školski odbor da je u 
općini održan sastanak s predstavnicima Policijske uprave, te je dogovoreno da će se na vanjskom 
prostoru ispred škole što bliže glavnom ulazu označiti  parkirno mjesto za autobuse koji prevoze 
učenike, a na izlazu iz Strmečke ceste na postavit će se ogledalo radi bolje preglednosti., načelnik 
je također najavio početak rada preuređene školske kuhinje s prvim danom nastave u drugom 
polugodištu do kada će se obaviti jos neki završni radovi, a ravnateljica je rekla da je škola dobila 
donaciju pećnice i roštilja za potrebe školske kuhinje.  
Ravnateljica je također najavila neke sitne popravke u školi, koji će se obaviti za vrijeme praznika 
učenika, kao naprimjer soboslikarski radovi, popravak sanitarnih prostora i sl. 
 

Dovršeno u 18,40 sati. 

 

Zapisničarka:              Predsjednica Školskog odbora: 

Mirjana Lolić                       Nikolina Petrinec 


